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Barchemse actiegroep 
stapt naar Raad van 
State om 
natuurbegraafplaats 
tegen te houden
De actiegroep Red de Kalenberg stapt naar de Raad van 
State om het plan voor een natuurbegraafplaats in het 
bos van de Kalenberg tegen te houden. Eerder hield de 



actiegroep een petitie die inmiddels ondertekend is 
door ruim 600 mensen, maar dat mocht niet baten. In 
april werd hun angst werkelijkheid: De gemeenteraad 
stemde in met het plan voor de natuurbegraafplaats.  
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Het doel van de beheerder, Stichting Beheer Landgoed de 
Kalenberg, is om een natuurbegraafplaats van 3 hectare 
aan te leggen waarin ruimte is voor 750 graven, die per stuk 
5000 euro kosten. Daarmee wordt het onderhoud voor het 
landgoed de komende 60 jaar gefinancierd.  

Protest 
Sinds begin dit jaar ontstond in Barchem en Lochem protest 
tegen het voornemen om een natuurbegraafplaats aan te 
leggen.  Veel mensen die graag door de bossen van het 
landgoed wandelen, vrezen dat bomen moeten verdwijnen 
voor graven, dat graafwerkzaamheden de natuur zullen 
verstoren en dat je niet meer met de hond door het bos kunt 
lopen bij dat gedeelte van het landgoed. 
Laatste troef 
Nu de gemeenteraad ingestemd heeft met het plan, is een 
stap naar de Raad van State de laatste troef voor de  
bezwaarmakers. Dorien van der Horst, voorvrouw van de 
protestgroep Red de Kalenberg staat sceptisch tegenover 
de totstandkoming van de natuurbegraafplaats. ,,Wij hebben 
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duidelijke punten aangedragen bij de Raad van State waarin 
we willen dat er nog eens goed moet worden onderzocht of 
alle genomen stappen wel echt kloppen.” 
Quote

Het is het serieuzer nemen van het 
verhaal dan het tot nu toe gedaan 
is.
Dorien van der Horst, Red de Kalenberg 
In het document dat de actiegroep naar de Raad van State 
heeft gestuurd, zijn twijfels over de communicatie van de 
gemeente naar bewoners. Zo is er volgens de actiegroep 
niet duidelijk gemaakt dat belanghebbenden in beroep 
konden gaan tegen het bestemmingsplan voor de 
natuurbegraafplaats. 
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 ,,Ook het weinige draagvlak in de omgeving is een punt, 
maar ook de schade die aangericht wordt aan het bos”, stelt 
Van der Horst. ,,Men kan wel vinden dat dat er niet is, maar 
is dat ook wetenschappelijk goed onderbouwd? Het is het 
serieuzer nemen van het verhaal dan er tot nu toe gebeurd 
is.”  
Ontkrachten 
Het gemeentebestuur van Lochem stelde eerder dat diverse 
onderzoeken, die in opdracht van de gemeente zijn verricht, 
aantonen dat voor schade aan de natuur niet hoeft te 
worden gevreesd. Ook Derk Jan Verstand, voorzitter van 
Stichting Beheer Landgoed de Kalenberg, ontkrachtte deze 
angsten eerder. ,,Wij zullen geen bomen kappen. Wettelijk 
mogen er 500 graven per hectare zijn, wij hebben voor 250 
gekozen om juist de natuur te respecteren. Ook zullen 
machinale werkzaamheden tot een minimum beperkt 
worden.” 
Dat stelt Van der Horst niet gerust. ,,Het is vaak zo bij dit 
soort zaken dat men wel genoegen neemt met vrij 
lichtzinnige onderzoeken. Dit moet door wetenschappers 
worden onderbouwd. Niet door mensen die minder 
gekwalificeerd zijn. Dat hopen we nu te bereiken met onze 
stap naar de Raad van State.” 
Gemeente Lochem 
De gemeente Lochem weerlegt het argument van de 
stichting over het niet in beroep kunnen gaan. ,,Er staan in 
de publicatie van 26 april 2021 drie mogelijkheden voor 
beroep vermeld [..]Deze biedt voldoende ruimte aan een 
ieder, ook de stichting, om beroep in te dienen. Hetgeen zij 
ook heeft gedaan”, stelt woordvoerder Marjon Baaij. ,,Het is 
aan de afdeling om te beoordelen of de Stichting Red de 
Kalenberg ontvankelijk is in haar beroep. De gemeente stelt 
een verweer op in reactie op de door de Stichting naar 
voren gebrachte gronden.”

https://www.destentor.nl/lochem/veel-weerstand-tegen-natuurbegraafplaats-in-barchem-initiatiefnemer-is-verbaasd-de-sfeer-was-altijd-positief~a12b9494/
https://www.destentor.nl/lochem/veel-weerstand-tegen-natuurbegraafplaats-in-barchem-initiatiefnemer-is-verbaasd-de-sfeer-was-altijd-positief~a12b9494/

